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Protokoll       Fört vid sammanträde med styrelsen för Jönköpings Idrottsallians  

Tid:  onsdagen den 11 november 2015 

Plats:  Juneporten 

 

 

Närvarande: Erling Wulff 

  Christina Hjorth 

  Bengt Kinell 

  Lars-Åke Lagrell 

  Göran Öhlund 

 

Öppnande: § 1 

  Erling öppnade mötet och hälsade styrelsemedlemmarna välkomna. 

   

Föregående  § 2 

protokoll: Föregående mötes protokoll lades till handlingarna. 

 

Ekonomi: § 3  

  Inget nytt. 

 

Resumé 

Idrottsmöte: §4 

Vid Idrottsmötet i IKHP-stugan deltog ett tjugotal medlemsföreningar och 

ungefär 60 personer. Först fick vi en bra presentation om IKHPs verksamhet och 

klubbens arrangemang av EM i mountainbike och Ironman som ska arrangeras i 

Jönköping under 2016. 

  Därefter redogjorde Kultur och Fritid om sin verksamhet och som avslutning en 

livlig diskussion kring utbyggnader av arenor och kommunens aktivitetsbidrag 

och marknadshyror. 

  Smålansidrotten som också var medarrangör kom dessutom med värdefull 

information om hur man ser på frågor kring idrotten i Jönköping. 

 

 



 

Smålandsidrotten: §5 

  Leif Kedén besökte oss och upplyste oss om idrott för barn och ungdom, 

handikapidrott och idrottsanläggningar i Jönköpings län. 

 

Övriga frågor: §6 

  Vi diskuterade kring den skrivelse som Ann skrivit och som vi tyckte var bra. 

  I samband med den planerade träffen med Kultur och Fritid så kommer vi att 

utgå från den och naturligtvis även från det öppna brev som kommunen ännu 

inte svarat på. 

 

   Christina beställer julbord på Esters bar och kök den 14 dec. 

 

Nästa möte: §7 

  Nästa möte är den 11 jan kl. 17.00 på Juneporten. 

  

 

  

   

  Vid pennan   Justeras 

  Göran Öhlund  Erling Wulff  

 

   

   

 


